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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:838 Nedskärningar inom Sjöfartsverket

Sjöfartsverket befinner sig i ekonomisk kris och tvingas nu till stora 
nedskärningar, enligt uppgifter i medierna. Myndigheten gick back med 600 
miljoner kronor förra året, och nu väntas kraftiga åtgärder för att komma till 
rätta med budgeten. Bland annat anges att två av helikopterbaserna ska läggas 
ned. I Kristianstads kommun ligger en av baserna, som är av mycket stor 
betydelse för både närområdet och södra Sverige.

Helikopterbaserna spelar en stor roll såväl för sjösäkerhet och försvar som för 
allmänheten. Sjö- och flygräddning vid nödsituationer till havs, exempelvis vid 
fartygsbränder, förlisningar eller sjuktransporter är ett viktigt uppdrag. För 
civilbefolkningen utgör helikopterflottan också en viktigt inslag vid till 
exempel större olyckor eller andra katastrofer där akuta och snabba insatser 
behövs.

I rådande världspolitiska läge råder det knappast tvivel om att nedrustning av 
denna typ av insatser för Sveriges del vore förödande för både försvar och 
civilsamhälle. De fem helikopterbaserna bistår Försvarsmakten med insatser 
vid behov enligt avtal.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att, inom sitt ansvarsområde, verka för att nämnda fem 
helikopterbaser ska få de ekonomiska medel som behövs för att fortsätta verka 
till gagn för såväl sjöfart som civilsamhälle och försvar?

………………………………………

Ewa Pihl Krabbe (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-25
Besvaras senast
2025-03-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


